
Protokół Nr VI/24 

z  sesji Rady Miasta Zduńska Wola, która odbyła się w dniu 24 października 2024 r. 

w Miejskim Domu Kultury w Zduńskiej Woli przy Placu Wolności 26  

(sala obrad Rady Miasta)  

w godz. 9.00 – 12.25 

 

Ustawowa liczba radnych    - 21  

Obecni na sesji radni                                     - 19 

(radni, którzy podpisali listę obecności) 

    

1. Bladowski Wojciech     

2. Dutkiewicz Andrzej     

3. Goldman Łukasz         

4. Jarosławska Joanna    

5. Kędzierska Magdalena      

6. Kmiecik Dariusz      

7. Kosińska-Graf Renata     

8. Krata Jacek       

9. Kurzawa Jarosław     

10. Lewandowski Marek     

11. Marszałek Ewa  

12. Pacelt Piotr            

13. Pohl Tomasz  

14. Radwańska Zenobia      

15. Rybka Marcin       

16. Siemienkowicz Tomasz   

17. Synowiec Adam        

18. Wlazło Kacper       

19. Ziółkowska Jadwiga   

 

Nieobecni na sesji radni 

1. Jaśkiewicz Agnieszka 

2. Mazurkiewicz Dawid  

 

W obradach sesji udział wzięli: Prezydent Miasta Konrad Pokora, Zastępca Prezydenta Miasta 

Paweł Szewczyk, Skarbnik Miasta Maria Jabłońska, Sekretarz Miasta Izabela Dobrowolska, radca 

prawny Urzędu Miasta Bartosz Marchel, dyrektorzy biur Urzędu Miasta, dyrektorzy miejskich 

jednostek organizacyjnych, prezesi miejskich spółek komunalnych, przedstawiciele lokalnych 

środków masowego przekazu oraz zaproszeni goście. 

 

Punkt 1 

Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl otworzył sesję Rady Miasta Zduńska Wola.  

Stwierdził, że na sali jest obecnych 18 radnych, wobec tego podjęte na sesji uchwały będą 

prawomocne i obowiązujące. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl poprosił radnych o zalogowanie się do systemu 

eSesja i zaznaczenie swojej obecności. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl poinformował zebrane na sesji osoby, iż zgodnie 

z § 53 ust. 1 Statutu Miasta Zduńska Wola „Radni oddają swoje głosy poprzez podniesienie ręki 

przy równoczesnym wykorzystaniu systemu elektronicznego, który umożliwia sporządzenie  

i utrwalenie imiennego wykazu głosowania radnych”. 



2 

 

 

Na podstawie art. 20 ust. 1b ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym, obrady 

sesji są nagrywane i transmitowane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Nagrania 

obrad są udostępniane w Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Miasta Zduńska Wola. 

 

Administratorem danych osobowych jest Prezydent Miasta Zduńska Wola. Pełna informacja 

dotycząca ochrony danych i ich przetwarzania jest wywieszona na drzwiach wejściowych na salę 

obrad Rady Miasta.  

 

Dane osobowe są udostępniane podmiotowi przetwarzającemu dane na podstawie umowy 

powierzenia, tj. firmie wykonującej usługę transmisji obrad i archiwizacji nagrań.  

 

Zgodnie ze Statutem Miasta Zduńska Wola § 40 ust. 2 „Elektroniczny zapis przebiegu sesji 

przechowuje się co najmniej do upływu dwóch kadencji od zakończenia trwającej kadencji Rady 

Miasta.”. 

 

Punkt 2 

Ustalenie porządku dziennego obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl poinformował, że radni otrzymali proponowany 

porządek obrad drogą elektroniczną.  

 

 Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl zwrócił się z zapytaniem, czy ktoś chciałby zabrać 

głos w sprawie porządku obrad? 

 

  Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl  poinformował, że radni otrzymali  

w informatorze eSesji nowe projekty uchwał: 

1) w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska Wola na 2024 r. (druk nr 88/24 z dnia 22.10.2024 r.); 

2) w sprawie ustalenia wykazu wydatków, które nie wygasają z upływem 2024 r. (druk nr 89/24  

z dnia 22.10.2024 r.); 

3) w sprawie zaopiniowania projektu audytu krajobrazowego województwa łódzkiego (druk nr 90/24 

z dnia 22.10.2024 r.); 

4) w sprawie wniesienia skargi do Naczelnego Sądu Administracyjnego (druk nr 91/24 z dnia 

23.10.2024 r.). 

 

Radny Piotr Pacelt, w imieniu swoim i Klubu Radnych Koalicji Obywatelskiej, zgłosił 

wniosek o  rozszerzenie porządku obrad o stanowisko Rady Miasta Zduńska Wola w sprawie 

koniecznej nowelizacji aktów prawnych  i ustalenia norm prawnych odnoszących się do odorów. 

Radny Piotr Pacelt wyjaśnił, że przedłożone stanowisko jest wynikiem protestu mieszkańców jak  

i wypowiedzi jednego z Mieszkańców na sesji i luki w porządku prawnym w zakresie metodyki 

pomiaru zapachu. Radny przekazał, w imieniu Klubu Radnych Koalicji Obywatelskiej, że chciałby 

aby Rada Miasta zaapelowała do posłów i posłanek oraz senatorów szczególnie z okręgu 

obejmującego Zduńską Wolę oraz do Ministry Klimatu i Środowiska o nowelizację ustaw.  

 

Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl w związku z tym, że jest to nowa propozycja, 

zaproponował umieszczenie stanowiska pod koniec porządku obrad, celem zapoznania się radnych 

ze stanowiskiem oraz jego przedyskutowania.  

 

Prezydent Miasta Konrad Pokora przekazał, że radni otrzymali również nową wersję projektu 

uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

Zduńska Wola (druk nr 86/24 z dnia 22.10.2024 r.). 
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Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl zaproponował wprowadzenie do porządku obrad 

punktu 7a w brzmieniu: „Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska 

Wola na 2024 r. (druk nr 88/24 z dnia 22.10.2024 r.).” i poddał pod głosowanie zmianę porządku 

obrad. 

 

Głosowano w sprawie: 

wprowadzenia do porządku obrad punktu 7a w brzmieniu: „Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie 

zmiany budżetu Miasta Zduńska Wola na 2024 r. (druk nr 88/24 z dnia 22.10.2024 r.)”. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Andrzej Dutkiewicz, Łukasz Goldman, Joanna Jarosławska, Magdalena Kędzierska, Dariusz 

Kmiecik, Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Jarosław Kurzawa, Marek Lewandowski, Ewa 

Marszałek, Piotr Pacelt, Tomasz Pohl, Zenobia Radwańska, Marcin Rybka, Tomasz Siemienkowicz, 

Adam Synowiec, Kacper Wlazło, Jadwiga Ziółkowska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Wojciech Bladowski 

NIEOBECNI (2) 

Agnieszka Jaśkiewicz, Dawid Mazurkiewicz 

 

 Punkt został wprowadzony do porządku obrad.  

 

Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl zaproponował wprowadzenie do porządku obrad 

punktu 7b w brzmieniu: „Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków, 

które nie wygasają z upływem 2024 r. (druk nr 89/24 z dnia 22.10.2024 r.)” i poddał pod głosowanie 

zmianę porządku obrad. 

 

Głosowano w sprawie: 

wprowadzenia do porządku obrad punktu 7b w brzmieniu: „Rozpatrzenie projektu uchwały  

w sprawie ustalenia wykazu wydatków, które nie wygasają z upływem 2024 r. (druk nr 89/24 z dnia 

22.10.2024 r.)”. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Andrzej Dutkiewicz, Łukasz Goldman, Joanna Jarosławska, Magdalena Kędzierska, Dariusz 

Kmiecik, Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Jarosław Kurzawa, Marek Lewandowski, Ewa 

Marszałek, Piotr Pacelt, Tomasz Pohl, Zenobia Radwańska, Marcin Rybka, Tomasz Siemienkowicz, 

Adam Synowiec, Kacper Wlazło, Jadwiga Ziółkowska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Wojciech Bladowski 

NIEOBECNI (2) 

Agnieszka Jaśkiewicz, Dawid Mazurkiewicz 

 

 Punkt został wprowadzony do porządku obrad.  
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Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl zaproponował wprowadzenie do porządku obrad 

punktu 15a w brzmieniu: „Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zaopiniowania projektu audytu 

krajobrazowego województwa łódzkiego (druk nr 90/24 z dnia 22.10.2024 r.)” i poddał pod 

głosowanie zmianę porządku obrad. 

 

Głosowano w sprawie: 

wprowadzenia do porządku obrad punktu 15a w brzmieniu: „Rozpatrzenie projektu uchwały  

w sprawie zaopiniowania projektu audytu krajobrazowego województwa łódzkiego (druk nr 90/24  

z dnia 22.10.2024 r.)”. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Andrzej Dutkiewicz, Łukasz Goldman, Joanna Jarosławska, Magdalena Kędzierska, Dariusz 

Kmiecik, Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Jarosław Kurzawa, Marek Lewandowski, Ewa 

Marszałek, Piotr Pacelt, Tomasz Pohl, Zenobia Radwańska, Marcin Rybka, Tomasz Siemienkowicz, 

Adam Synowiec, Kacper Wlazło, Jadwiga Ziółkowska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Wojciech Bladowski 

NIEOBECNI (2) 

Agnieszka Jaśkiewicz, Dawid Mazurkiewicz 

 

 Punkt został wprowadzony do porządku obrad.  

 

Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl zaproponował wprowadzenie do porządku obrad 

punktu 17a w brzmieniu: „Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wniesienia skargi  

do Naczelnego Sądu Administracyjnego (druk nr 91/24 z dnia 23.10.2024 r.)” i poddał pod 

głosowanie zmianę porządku obrad. 

 

Głosowano w sprawie: 

wprowadzenia do porządku obrad punktu 17a w brzmieniu: „Rozpatrzenie projektu uchwały  

w sprawie wniesienia skargi do Naczelnego Sądu Administracyjnego (druk nr 91/24 z dnia 

23.10.2024 r.)”. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Wojciech Bladowski, Andrzej Dutkiewicz, Łukasz Goldman, Joanna Jarosławska, Magdalena 

Kędzierska, Dariusz Kmiecik, Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Jarosław Kurzawa, Marek 

Lewandowski, Ewa Marszałek, Piotr Pacelt, Tomasz Pohl, Zenobia Radwańska, Marcin Rybka, 

Tomasz Siemienkowicz, Adam Synowiec, Kacper Wlazło, Jadwiga Ziółkowska 

NIEOBECNI (2) 

Agnieszka Jaśkiewicz, Dawid Mazurkiewicz 

 

 Punk został wprowadzony do porządku obrad.  

 

 Ponadto Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl poinformował, że za pośrednictwem 

programu eSesji radni otrzymali nową wersję projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 
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uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Zduńska Wola (druk nr 86/24 z dnia 

22.10.2024 r.). 

 

Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl zaproponował wprowadzenie do porządku obrad 

punktu 19a w brzmieniu: „Stanowisko Rady Miasta Zduńska Wola”. Przewodniczący Rady Miasta 

Tomasz Pohl poinformował, że z tego co widział radni otrzymali projekt stanowiska, będzie czas się 

z nim zapoznać, na pewno ogłoszona zostanie również przerwa w obradach, tak aby zapoznać się  

i przedyskutować treść stanowiska. Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl poddał pod 

głosowanie zmianę  porządku obrad. 

 

Głosowano w sprawie: 

wprowadzenia do porządku obrad punktu 19a w brzmieniu: „Stanowisko Rady Miasta Zduńska 

Wola”. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Łukasz Goldman, Joanna Jarosławska, Magdalena Kędzierska, Dariusz Kmiecik, Renata Kosińska-

Graf, Jacek Krata, Jarosław Kurzawa, Marek Lewandowski, Ewa Marszałek, Piotr Pacelt, Tomasz 

Pohl, Zenobia Radwańska, Marcin Rybka, Tomasz Siemienkowicz, Kacper Wlazło, Jadwiga 

Ziółkowska 

PRZECIW (1) 

Wojciech Bladowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Andrzej Dutkiewicz, Adam Synowiec 

NIEOBECNI (2) 

Agnieszka Jaśkiewicz, Dawid Mazurkiewicz 

 

 Innych uwag w sprawie porządku obrad nie zgłoszono.  

 

Porządek obrad po zmianach 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Ustalenie porządku dziennego obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z V sesji Rady Miasta. 

4. Powołanie Komisji Uchwał. 

5. Wnioski obywatelskie. 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska Wola na 2024 r.  

(druk nr 84/24 z dnia 15.10.2024 r.).  

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska Wola na 2024 r.  

(druk nr 85/24 z dnia 15.10.2024 r.).  

7a. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska Wola na 2024 r.  

(druk nr 88/24 z dnia 22.10.2024 r.).  

7b. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków, które nie wygasają  

z upływem 2024 r. (druk nr 89/24 z dnia 22.10.2024 r.). 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Miasta Zduńska Wola (druk nr 86/24 z dnia 22.10.2024 r.). 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zaciągnięcia długoterminowej 

pożyczki na zadanie inwestycyjne pn.: „Budowa instalacji fotowoltaicznej na budynkach 

oświatowych w Zduńskiej Woli” (druk nr 87/24 z dnia 16.10.2024 r.). 
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10. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Zduńskowolskiemu (druk nr 83/24 z dnia 15.10.2024 r.).  

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości 

niezabudowanej (druk nr 77/24 z dnia 11.10.2024 r.). 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie udziału w nieruchomości 

zabudowanej (druk nr 78/24 z dnia 14.10.2024 r.). 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości 

zabudowanej (druk nr 79/24 z dnia 14.10.2024 r.). 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanej (druk  

nr 81/24 z dnia 15.10.2024 r.). 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanej (druk  

nr 82/24 z dnia 15.10.2024 r.). 

15a. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zaopiniowania projektu audytu krajobrazowego 

województwa łódzkiego (druk nr 90/24 z dnia 22.10.2024 r.). 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Programu współpracy Miasta Zduńska Wola  

z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego na rok 2025 (druk nr 76/24 z dnia 08.10.2024 r.). 

17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie budowy pomnika upamiętniającego Stefana 

Złotnickiego - założyciela miasta Zduńska Wola (druk nr 80/24 z dnia 14.10.2024 r.). 

17a. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wniesienia skargi do Naczelnego Sądu 

Administracyjnego (druk nr 91/24 z dnia 23.10.2024 r.). 

18. Informacje o złożonych oświadczeniach majątkowych. 

19. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta i Prezydenta Miasta o działaniach podejmowanych  

od ostatniej sesji. 

19a. Stanowisko Rady Miasta Zduńska Wola. 

20. Sprawy różne. 

21. Interpelacje, zapytania i wnioski radnych. 

22. Zakończenie obrad sesji Rady Miasta. 

 

Punkt 3  

Przyjęcie protokołu z V sesji Rady Miasta. 

 

  Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl poinformował, iż protokół V sesji Rady Miasta 

był wyłożony do wglądu w Biurze Rady Miasta oraz przesłany za pośrednictwem programu eSesja  

i radni mieli możliwość zapoznania się z jego treścią. Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl 

zapytał, czy są do niego uwagi. 

 

  Uwag nie zgłoszono.  

  

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia protokołu z V sesji Rady Miasta. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Wojciech Bladowski, Andrzej Dutkiewicz, Łukasz Goldman, Joanna Jarosławska, Magdalena 

Kędzierska, Dariusz Kmiecik, Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Jarosław Kurzawa, Marek 

Lewandowski, Ewa Marszałek, Piotr Pacelt, Tomasz Pohl, Zenobia Radwańska, Marcin Rybka, 

Tomasz Siemienkowicz, Adam Synowiec, Kacper Wlazło, Jadwiga Ziółkowska 
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NIEOBECNI (2) 

Agnieszka Jaśkiewicz, Dawid Mazurkiewicz 

 

Protokół został przyjęty.  

 

Punkt 4 

Powołanie Komisji Uchwał. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl zaproponował, aby w skład Komisji Uchwał 

weszli: 

 

1) radny Marcin Rybka; 

2) radny Tomasz Siemienkowicz; 

3) radny Kacper Wlazło. 

 

Radni wyrazili zgodę na powołanie w skład Komisji Uchwał.   

 

Głosowano w sprawie: 

powołania Komisji Uchwał. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Wojciech Bladowski, Andrzej Dutkiewicz, Łukasz Goldman, Joanna Jarosławska, Magdalena 

Kędzierska, Dariusz Kmiecik, Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Jarosław Kurzawa, Marek 

Lewandowski, Ewa Marszałek, Piotr Pacelt, Tomasz Pohl, Zenobia Radwańska, Marcin Rybka, 

Tomasz Siemienkowicz, Adam Synowiec, Kacper Wlazło, Jadwiga Ziółkowska 

NIEOBECNI (2) 

Agnieszka Jaśkiewicz, Dawid Mazurkiewicz 

 

 Rada Miasta powołała Komisję Uchwał w ww. składzie.  

 

Przewodniczącym Komisji Uchwał został radny Tomasz Siemienkowicz.  

 

Punkt 5 

Wnioski obywatelskie. 

 

Pan Eugeniusz Golenia  w sprawie: planu zagospodarowania 

przestrzennego miasta Zduńska Wola. 

 

 Radca prawny Bartosz Marchel poinformował o z zmianach, które nastąpiły w aktach 

prawnych, jak niżej: 

1) ogłoszony został tekst jednolity ustawy o finansach publicznych, dotyczy to druków 83/24, 84/24, 

85/24, 87/24, 76/24; 

2) w druku 76/24 należy dokonać zmiany związanej z ogłoszeniem tekstu jednolitego ustawy  

o działalności pożytku publicznym i wolontariacie, dotyczy to zarówno samej uchwały jak  

i załącznika w rozdziałach 1 i 13.  

 

Radca prawny Bartosz Marchel przekazał, że Komisja Uchwał ma naniesione stosowne 

zmiany na projektach uchwał.  
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Punkt 6 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska Wola na 2024 r.  

(druk nr 84/24 z dnia 15.10.2024 r.).  

 

 Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl zwrócił się do Przewodniczącej Komisji Rodziny 

i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącej Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej  

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 

 

Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Renata Kosińska-Graf  

poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.  

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Jadwiga Ziółkowska 

poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 

 

Dyskusji nie podjęto.  

 

            Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem oraz  

po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska Wola na 2024 r.  

(druk nr 84/24 z dnia 15.10.2024 r.) wraz ze zmianą zgłoszoną przez radcę prawnego. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Wojciech Bladowski, Andrzej Dutkiewicz, Łukasz Goldman, Joanna Jarosławska, Magdalena 

Kędzierska, Dariusz Kmiecik, Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Jarosław Kurzawa, Marek 

Lewandowski, Ewa Marszałek, Piotr Pacelt, Tomasz Pohl, Zenobia Radwańska, Marcin Rybka, 

Tomasz Siemienkowicz, Adam Synowiec, Kacper Wlazło, Jadwiga Ziółkowska 

NIEOBECNI (2) 

Agnieszka Jaśkiewicz, Dawid Mazurkiewicz 

 

Rada Miasta podjęła uchwałę nr VI/75/24 w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska Wola 

na 2024 r. 

 

Punkt 7 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska Wola na 2024 r.  

(druk nr 85/24 z dnia 15.10.2024 r.).  

 

 Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl zwrócił się do Przewodniczącej Komisji Rodziny 

i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącej Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej  

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 

 

Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Renata Kosińska-Graf  

poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.  

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Jadwiga Ziółkowska 

poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 
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 W dyskusji udział wzięli: radny Marcin Rybka, radny Piotr Pacelt.  

 

 Wyjaśnień udzielił Prezydenta Miasta Konrad Pokora.  

 

            Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem oraz  

po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska Wola na 2024 r.  

(druk nr 85/24 z dnia 15.10.2024 r.) wraz ze zmianą zgłoszoną przez radcę prawnego. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Wojciech Bladowski, Łukasz Goldman, Joanna Jarosławska, Magdalena Kędzierska, Dariusz 

Kmiecik, Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Jarosław Kurzawa, Marek Lewandowski, Ewa 

Marszałek, Piotr Pacelt, Tomasz Pohl, Zenobia Radwańska, Marcin Rybka, Tomasz Siemienkowicz, 

Adam Synowiec, Kacper Wlazło, Jadwiga Ziółkowska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Andrzej Dutkiewicz 

NIEOBECNI (2) 

Agnieszka Jaśkiewicz, Dawid Mazurkiewicz 

 

Rada Miasta podjęła uchwałę nr VI/76/24 w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska Wola 

na 2024 r. 

 

Punkt 7a 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska Wola na 2024 r.  

(druk nr 88/24 z dnia 22.10.2024 r.).  

 

Dyskusji nie podjęto.  

 

            Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem oraz  

po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska Wola na 2024 r.  

(druk nr 88/24 z dnia 22.10.2024 r.).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Andrzej Dutkiewicz, Łukasz Goldman, Joanna Jarosławska, Magdalena Kędzierska, Dariusz 

Kmiecik, Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Jarosław Kurzawa, Marek Lewandowski, Ewa 

Marszałek, Piotr Pacelt, Tomasz Pohl, Zenobia Radwańska, Marcin Rybka, Tomasz Siemienkowicz, 

Adam Synowiec, Kacper Wlazło, Jadwiga Ziółkowska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Wojciech Bladowski 
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NIEOBECNI (2) 

Agnieszka Jaśkiewicz, Dawid Mazurkiewicz 

 

Rada Miasta podjęła uchwałę nr VI/77/24 w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska Wola 

na 2024 r. 

 

Punkt 7b 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków, które nie wygasają  

z upływem 2024 r. (druk nr 89/24 z dnia 22.10.2024 r.). 

 

Dyskusji nie podjęto.  

 

            Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem oraz  

po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków, które nie wygasają z upływem 

2024 r. (druk nr 89/24 z dnia 22.10.2024 r.). 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Andrzej Dutkiewicz, Łukasz Goldman, Joanna Jarosławska, Magdalena Kędzierska, Dariusz 

Kmiecik, Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Jarosław Kurzawa, Marek Lewandowski, Ewa 

Marszałek, Piotr Pacelt, Tomasz Pohl, Zenobia Radwańska, Marcin Rybka, Tomasz Siemienkowicz, 

Adam Synowiec, Kacper Wlazło, Jadwiga Ziółkowska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Wojciech Bladowski 

NIEOBECNI (2) 

Agnieszka Jaśkiewicz, Dawid Mazurkiewicz 

 

Rada Miasta podjęła uchwałę nr VI/78/24 w sprawie ustalenia wykazu wydatków, które nie 

wygasają z upływem 2024 r. 

 

Punkt 8 

Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Miasta Zduńska Wola (druk nr 86/24 z dnia 22.10.2024 r.). 

 

 Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl zwrócił się do Przewodniczącej Komisji Rodziny 

i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącej Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej  

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału, komisje opiniowały druk z dnia 

15.10.2024 r.  

 

Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Renata Kosińska-Graf  

poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.  

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Jadwiga Ziółkowska 

poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 

 

Dyskusji nie podjęto.  
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            Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem oraz  

po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta Zduńska Wola (druk nr 86/24 z dnia 22.10.2024 r.). 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Wojciech Bladowski, Andrzej Dutkiewicz, Łukasz Goldman, Joanna Jarosławska, Magdalena 

Kędzierska, Dariusz Kmiecik, Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Jarosław Kurzawa, Marek 

Lewandowski, Ewa Marszałek, Piotr Pacelt, Tomasz Pohl, Zenobia Radwańska, Marcin Rybka, 

Tomasz Siemienkowicz, Adam Synowiec, Kacper Wlazło, Jadwiga Ziółkowska 

NIEOBECNI (2) 

Agnieszka Jaśkiewicz, Dawid Mazurkiewicz 

 

Rada Miasta podjęła uchwałę nr VI/79/24 zmieniającą uchwałę w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Zduńska Wola. 

 

Punkt 9 

Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zaciągnięcia długoterminowej 

pożyczki na zadanie inwestycyjne pn.: „Budowa instalacji fotowoltaicznej na budynkach 

oświatowych w Zduńskiej Woli” (druk nr 87/24 z dnia 16.10.2024 r.). 

 

 Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl zwrócił się do Przewodniczącej Komisji Rodziny 

i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącej Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej  

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału.  

 

Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Renata Kosińska-Graf  

poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.  

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Jadwiga Ziółkowska 

poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 

 

 Głos w punkcie zabrał radny Jacek Krata. 

 

 Wyjaśnień udzielił Prezydent Miasta Konrad Pokora. 

 

            Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem oraz  

po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zaciągnięcia długoterminowej 

pożyczki na zadanie inwestycyjne pn.: „Budowa instalacji fotowoltaicznej na budynkach 

oświatowych w Zduńskiej Woli” (druk nr 87/24 z dnia 16.10.2024 r.) wraz ze zmianą zgłoszoną przez 

radcę prawnego.  
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Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Wojciech Bladowski, Andrzej Dutkiewicz, Łukasz Goldman, Joanna Jarosławska, Magdalena 

Kędzierska, Dariusz Kmiecik, Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Jarosław Kurzawa, Marek 

Lewandowski, Ewa Marszałek, Piotr Pacelt, Tomasz Pohl, Zenobia Radwańska, Marcin Rybka, 

Tomasz Siemienkowicz, Adam Synowiec, Kacper Wlazło, Jadwiga Ziółkowska 

NIEOBECNI (2) 

Agnieszka Jaśkiewicz, Dawid Mazurkiewicz 

 

Rada Miasta podjęła uchwałę nr VI/80/24 zmieniającą uchwałę w sprawie zaciągnięcia 

długoterminowej pożyczki na zadanie inwestycyjne pn.: „Budowa instalacji fotowoltaicznej  

na budynkach oświatowych w Zduńskiej Woli”. 

 

Punkt 10  

Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Zduńskowolskiemu (druk nr 83/24 z dnia 15.10.2024 r.).  

 

 Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl zwrócił się do Przewodniczącej Komisji Rodziny 

i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącej Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej  

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału.  

 

Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Renata Kosińska-Graf  

poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.  

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Jadwiga Ziółkowska 

poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 

 

Dyskusji nie podjęto.  

 

            Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem oraz  

po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Zduńskowolskiemu (druk nr 83/24 z dnia 15.10.2024 r.) wraz ze zmianą zgłoszoną przez 

radcę prawnego.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Andrzej Dutkiewicz, Łukasz Goldman, Joanna Jarosławska, Magdalena Kędzierska, Dariusz 

Kmiecik, Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Jarosław Kurzawa, Marek Lewandowski, Ewa 

Marszałek, Piotr Pacelt, Tomasz Pohl, Zenobia Radwańska, Marcin Rybka, Tomasz Siemienkowicz, 

Adam Synowiec, Kacper Wlazło, Jadwiga Ziółkowska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Wojciech Bladowski 
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NIEOBECNI (2) 

Agnieszka Jaśkiewicz, Dawid Mazurkiewicz 

 

Rada Miasta podjęła uchwałę nr VI/81/24 zmieniającą uchwałę w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Powiatowi Zduńskowolskiemu. 

 

Punkt 11 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości 

niezabudowanej (druk nr 77/24 z dnia 11.10.2024 r.). 

 

 Zastępca Prezydenta Miasta Paweł Szewczyk przedstawił prezentację dotyczącą 

nieruchomości będących przedmiotem obrad dzisiejszej sesji.  

 

 Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl zwrócił się do Przewodniczącej Komisji Rodziny 

i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącej Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej  

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału.  

 

Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Renata Kosińska-Graf  

poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.  

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Jadwiga Ziółkowska 

poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 

 

Dyskusji nie podjęto.  

 

            Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem oraz  

po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości 

niezabudowanej (druk nr 77/24 z dnia 11.10.2024 r.). 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Wojciech Bladowski, Łukasz Goldman, Joanna Jarosławska, Magdalena Kędzierska, Dariusz 

Kmiecik, Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Jarosław Kurzawa, Marek Lewandowski, Ewa 

Marszałek, Piotr Pacelt, Tomasz Pohl, Zenobia Radwańska, Marcin Rybka, Tomasz Siemienkowicz, 

Adam Synowiec, Kacper Wlazło, Jadwiga Ziółkowska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Andrzej Dutkiewicz 

NIEOBECNI (2) 

Agnieszka Jaśkiewicz, Dawid Mazurkiewicz 

 

Rada Miasta podjęła uchwałę nr VI/82/24 w sprawie wyrażenia zgody na nabycie 

nieruchomości niezabudowanej. 
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Punkt 12 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie udziału  

w nieruchomości zabudowanej (druk nr 78/24 z dnia 14.10.2024 r.). 

 

 Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl zwrócił się do Przewodniczącej Komisji Rodziny 

i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącej Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej  

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału.  

 

Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Renata Kosińska-Graf  

poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.  

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Jadwiga Ziółkowska 

poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 

 

W punkcie głos zabrał radny Wojciech Bladowski.  

 

Wyjaśnień udzielił Zastępca Prezydenta Miasta Paweł Szewczyk.  

 

            Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem oraz  

po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie udziału w nieruchomości 

zabudowanej (druk nr 78/24 z dnia 14.10.2024 r.). 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Wojciech Bladowski, Andrzej Dutkiewicz, Łukasz Goldman, Joanna Jarosławska, Magdalena 

Kędzierska, Dariusz Kmiecik, Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Jarosław Kurzawa, Marek 

Lewandowski, Ewa Marszałek, Piotr Pacelt, Tomasz Pohl, Zenobia Radwańska, Marcin Rybka, 

Tomasz Siemienkowicz, Adam Synowiec, Kacper Wlazło, Jadwiga Ziółkowska 

NIEOBECNI (2) 

Agnieszka Jaśkiewicz, Dawid Mazurkiewicz 

 

Rada Miasta podjęła uchwałę nr VI/83/24 w sprawie wyrażenia zgody na nabycie udziału  

w nieruchomości zabudowanej. 

 

Punkt 13 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości 

zabudowanej (druk nr 79/24 z dnia 14.10.2024 r.). 

 

 Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl poinformował, że za pośrednictwem Informatora 

w programie eSesja radni otrzymali projekt uchwały bez anonimizacji.  

 

 Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl zwrócił się do Przewodniczącej Komisji Rodziny 

i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącej Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej  

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału.  

 

Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Renata Kosińska-Graf  
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poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.  

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Jadwiga Ziółkowska 

poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 

 

Dyskusji nie podjęto.  

 

            Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem oraz  

po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości zabudowanej 

(druk nr 79/24 z dnia 14.10.2024 r.). 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Wojciech Bladowski, Andrzej Dutkiewicz, Łukasz Goldman, Joanna Jarosławska, Magdalena 

Kędzierska, Dariusz Kmiecik, Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Jarosław Kurzawa, Marek 

Lewandowski, Ewa Marszałek, Piotr Pacelt, Tomasz Pohl, Zenobia Radwańska, Marcin Rybka, 

Tomasz Siemienkowicz, Adam Synowiec, Kacper Wlazło, Jadwiga Ziółkowska 

NIEOBECNI (2) 

Agnieszka Jaśkiewicz, Dawid Mazurkiewicz 

 

Rada Miasta podjęła uchwałę nr VI/84/24 w sprawie wyrażenia zgody na nabycie 

nieruchomości zabudowanej. 

 

Punkt 14 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanej (druk  

nr 81/24 z dnia 15.10.2024 r.). 

 

 Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl zwrócił się do Przewodniczącej Komisji Rodziny 

i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącej Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej  

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału.  

 

Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Renata Kosińska-Graf  

poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.  

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Jadwiga Ziółkowska 

poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 

 

Dyskusji nie podjęto.  

 

            Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem oraz  

po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanej (druk nr 81/24  

z dnia 15.10.2024 r.). 
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Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Wojciech Bladowski, Andrzej Dutkiewicz, Łukasz Goldman, Joanna Jarosławska, Magdalena 

Kędzierska, Dariusz Kmiecik, Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Jarosław Kurzawa, Marek 

Lewandowski, Ewa Marszałek, Piotr Pacelt, Tomasz Pohl, Zenobia Radwańska, Marcin Rybka, 

Tomasz Siemienkowicz, Adam Synowiec, Kacper Wlazło, Jadwiga Ziółkowska 

NIEOBECNI (2) 

Agnieszka Jaśkiewicz, Dawid Mazurkiewicz 

 

Rada Miasta podjęła uchwałę nr VI/85/24 w sprawie sprzedaży nieruchomości 

niezabudowanej. 

 

Punkt 15 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanej (druk  

nr 82/24 z dnia 15.10.2024 r.). 

 

 Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl zwrócił się do Przewodniczącej Komisji Rodziny 

i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącej Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej  

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału.  

 

Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Renata Kosińska-Graf  

poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.  

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Jadwiga Ziółkowska 

poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 

 

Dyskusji nie podjęto.  

 

            Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem oraz  

po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanej (druk nr 82/24  

z dnia 15.10.2024 r.). 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Wojciech Bladowski, Łukasz Goldman, Joanna Jarosławska, Magdalena Kędzierska, Dariusz 

Kmiecik, Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Jarosław Kurzawa, Marek Lewandowski, Ewa 

Marszałek, Tomasz Pohl, Zenobia Radwańska, Marcin Rybka, Tomasz Siemienkowicz, Adam 

Synowiec, Kacper Wlazło, Jadwiga Ziółkowska 

NIEOBECNI (4) 

Andrzej Dutkiewicz, Agnieszka Jaśkiewicz, Dawid Mazurkiewicz, Piotr Pacelt 

 

Rada Miasta podjęła uchwałę nr VI/86/24 w sprawie sprzedaży nieruchomości 

niezabudowanej. 
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Punkt 15a 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zaopiniowania projektu audytu krajobrazowego 

województwa łódzkiego (druk nr 90/24 z dnia 22.10.2024 r.). 

 

 Zastępca Prezydenta Miasta Paweł Szewczyk przedstawił prezentację dotyczącą projektu 

audytu krajobrazowego województwa łódzkiego oraz wnoszonych do niego uwag.   

 

 Dyskusji nie podjęto.  

 

            Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem oraz  

po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zaopiniowania projektu audytu krajobrazowego 

województwa łódzkiego (druk nr 90/24 z dnia 22.10.2024 r.). 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Wojciech Bladowski, Łukasz Goldman, Joanna Jarosławska, Magdalena Kędzierska, Dariusz 

Kmiecik, Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Jarosław Kurzawa, Marek Lewandowski, Ewa 

Marszałek, Piotr Pacelt, Tomasz Pohl, Zenobia Radwańska, Marcin Rybka, Tomasz Siemienkowicz, 

Adam Synowiec, Kacper Wlazło, Jadwiga Ziółkowska 

NIEOBECNI (3) 

Andrzej Dutkiewicz, Agnieszka Jaśkiewicz, Dawid Mazurkiewicz 

 

Rada Miasta podjęła uchwałę nr VI/87/24 w sprawie zaopiniowania projektu audytu 

krajobrazowego województwa łódzkiego. 

 

Zastępca Prezydenta Miasta Paweł Szewczyk złożył podziękowania dla Pracowników Biura 

Gospodarki Przestrzennej, Dział Miejska Pracownia Urbanistyczna za ogrom wnikliwej pracy 

włożonej w analizę dokumentu. Szczególne podziękowania przekazał dla Dyrektora Biura Piotra 

Ignaczewskiego oraz Kierownik Marzeny Ogińskiej. Podziękowania w imieniu radnych złożył 

również Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl.   

 

Punkt 16 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Programu współpracy Miasta Zduńska Wola  

z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego na rok 2025 (druk nr 76/24 z dnia 08.10.2024 r.). 

 

 Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl zwrócił się do Przewodniczącej Komisji Rodziny 

i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącej Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej  

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału.  

 

Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Renata Kosińska-Graf  

poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.  

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Jadwiga Ziółkowska 

poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 
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Głos w punkcie zabrał radny Adam Synowiec.  

 

Wyjaśnień udzielił Prezydent Miasta Konrad Pokora.  

 

            Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem oraz  

po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie Programu współpracy Miasta Zduńska Wola  

z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego na rok 2025 (druk nr 76/24 z dnia 08.10.2024 r.) wraz ze zmianami zgłoszonymi przez 

radcę prawnego.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Wojciech Bladowski, Łukasz Goldman, Joanna Jarosławska, Magdalena Kędzierska, Dariusz 

Kmiecik, Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Jarosław Kurzawa, Marek Lewandowski, Ewa 

Marszałek, Piotr Pacelt, Tomasz Pohl, Zenobia Radwańska, Marcin Rybka, Tomasz Siemienkowicz, 

Adam Synowiec, Kacper Wlazło, Jadwiga Ziółkowska 

NIEOBECNI (3) 

Andrzej Dutkiewicz, Agnieszka Jaśkiewicz, Dawid Mazurkiewicz 

 

Rada Miasta podjęła uchwałę nr VI/88/24 w sprawie Programu współpracy Miasta Zduńska 

Wola z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego na rok 2025. 

 

Punkt 17 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie budowy pomnika upamiętniającego Stefana 

Złotnickiego - założyciela miasta Zduńska Wola (druk nr 80/24 z dnia 14.10.2024 r.). 

 

 Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl zwrócił się do Przewodniczącej Komisji Rodziny 

i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącej Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej  

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału.  

 

Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Renata Kosińska-Graf  

poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.  

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Jadwiga Ziółkowska 

poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 

 

W punkcie głos zabrał radny Piotr Pacelt.  

 

Wyjaśnień udzielił Prezydent Miasta Konrad Pokora.  

 

            Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem oraz  

po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 
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Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie budowy pomnika upamiętniającego Stefana Złotnickiego - 

założyciela miasta Zduńska Wola (druk nr 80/24 z dnia 14.10.2024 r.). 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Wojciech Bladowski, Łukasz Goldman, Joanna Jarosławska, Magdalena Kędzierska, Dariusz 

Kmiecik, Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Jarosław Kurzawa, Marek Lewandowski, Ewa 

Marszałek, Piotr Pacelt, Tomasz Pohl, Zenobia Radwańska, Marcin Rybka, Tomasz Siemienkowicz, 

Adam Synowiec, Kacper Wlazło, Jadwiga Ziółkowska 

NIEOBECNI (3) 

Andrzej Dutkiewicz, Agnieszka Jaśkiewicz, Dawid Mazurkiewicz 

 

Rada Miasta podjęła uchwałę nr VI/89/24 w sprawie budowy pomnika upamiętniającego 

Stefana Złotnickiego - założyciela miasta Zduńska Wola. 

 

Punkt 17a 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wniesienia skargi do Naczelnego Sądu 

Administracyjnego (druk nr 91/24 z dnia 23.10.2024 r.). 

 

  Zastępca Przewodniczącego Klubu Radnych Prawo i Sprawiedliwość Wojciech Bladowski 

poprosił o ogłoszenie 15-minutowej przerwy w obradach, celem ustalenia stanowiska.  

 

   Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl ogłosił 15 – minutową przerwę w obradach.  

 

  Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl wznowił obrady, stwierdzając kworum.  

 

 Przewodniczący Klubu Radnych Koalicji Obywatelskiej Piotr Pacelt przekazał, że Klub 

będzie popierał projekt uchwały w sprawie złożenia skargi kasacyjnej. Zaskarżona uchwała została 

podjęta na wniosek radnych Klubu Prawo i Sprawiedliwość jednogłośnie. Radny przypomniał,  

że wyczerpanie trybu to jest dwuinstancyjność. Naczelny Sąd Administracyjny wypowie się na 

pewno bardzo merytorycznie, niekoniecznie podtrzyma orzeczenie Wojewódzkiego Sądu 

Administracyjnego. Radny zaznaczył, że myśli, że to co znajdzie się w uzasadnieniu do treści tego 

orzeczenia, z tej wykładni będzie można uzyskać informacje, na których Radzie zależy.  

 

 Radny Wojciech Bladowski zapytał czy Prezydent Miasta złożył odwołanie, w ramach 

przysługujących mu kompetencji w sprawie uchwały SKO dotyczącej spalarni. Radny zaznaczył, że 

w związku z powyższym to samo pytanie zadaje radcy prawnemu.  

 

 Radca prawny Bartosz Marchel zapytał czy Panu radnemu chodzi o postępowanie przed 

SKO w sprawie wydanej przez Prezydenta Miasta decyzji. Radca prawny Bartosz Marchel zaznaczył, 

że Prezydent Miasta jako organ nie jest stroną tego postępowania wobec czego nie może skarżyć 

rozstrzygnięcia SKO w sprawie dotyczącej decyzji, którą sam wydał.  

 

 Radny Łukasz Goldman, przekazał że Klub Radnych Prawo i Sprawiedliwość uważa,  

że należy wyczerpać ścieżkę odwoławczą i wystąpić z wnioskiem do Naczelnego Sądu 

Administracyjnego. Radny przekazał, że chciałby doprecyzować jedną kwestię, bo skarżący 

kasacyjnie to Miasto Zduńska Wola. Rada Miasta ma w projekcie uchwały wskazać, czy upoważnić 

radcę prawnego, który będzie reprezentował, no właśnie Miasto, Radę Miasta? Radny przekazał,  
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że rozumie, że był to projekt uchwały złożony przez jego Klub, poparty przez wszystkich radnych. 

Kto tak naprawdę jest stroną w tym postępowaniu?  

 

 Radca prawny Bartosz Marchel poinformował, że skarżącym będzie Rada Miasta Zduńska 

Wola, natomiast z formalnego punktu widzenia do skarg kasacyjnych, czy skarg do Wojewódzkiego 

Sądu Administracyjnego wskazuje się jednostkę samorządu terytorialnego, której organ skarży. 

Dlatego w samej skardze znalazł się zapis dot. Miasta Zduńska Wola.  

 

 Radny Łukasz Goldman zapytał – czyli to nie jest Prezydent tak, z punktu widzenia 

formalnego, żeby trzymać się litery prawa, to skarżącym jest Miasto, ale de facto Rada Miasta? 

 

 Radca prawny Bartosz Marchel poprosił, aby radny zauważył kwestię doręczenia wyroku 

przez Wojewódzki Sąd Administracyjny. Wyrok został doręczony do Rady Miasta Zduńska Wola, 

do pełnomocnika Bartosza Marchela. Wojewódzki Sąd Administracyjny nie kwestionuje, więc także 

że tą odpowiedź na skargę, którą radni przyjmowali w czerwcu, że to Rada Miasta upoważniała radcę 

do występowania w tym postępowaniu.  

 

 Radny Łukasz Goldman poprosił, aby radca prawny przedstawił linię obrony przed 

Naczelnym Sądem Administracyjnym w porównaniu z linią obrony, która była reprezentowana  

na etapie sprawy w Wojewódzkim Sądzie Administracyjnym. Jakie będą różnice? 

 

 Radca prawny Bartosz Marchel przekazał, że trudno mówić o różnicach. Wojewódzki Sąd 

Administracyjny stwierdził, że uchwała, którą Rada podjęła w marcu tego roku, została podjęta  

w rygorach podejmowania aktów prawa miejscowego. W opinii Zespołu radców prawnych jasnym 

jest, że uchwała została podjęta jako pewne stanowisko, drogowskaz dla ewentualnych przyszłych 

aktów prawnych, w tym aktów prawa miejscowego, które będą w przyszłości stanowione przez Radę 

oraz jako głos dla mieszkańców, sprzeciwu wobec planowanej inwestycji. Nie było zamysłem 

radnych, aby było to prawo miejscowe, ponieważ nie wskazane były przepisy dotyczące prawa 

miejscowego i nie była określona publikacja tego aktu. W związku z powyższym dla Zespołu radców 

prawnych było jasne, że jest to uchwała stanowiskowa. Sąd stwierdził, że było to prawo miejscowe. 

Radca prawny Bartosz Marchel zaznaczył, że w jego ocenie Sąd minął się z intencją Rady i radnych 

Rady Miasta Zduńska Wola. Radca przekazał, że ta argumentacja będzie popierana i stanowisko 

Naczelnego Sądu Administracyjnego będzie cenne z uwagi na ewentualne przyszłe uchwały 

stanowiskowe.  

 

 Zastępca Prezydenta Miasta Paweł Szewczyk przypomniał, że Klub Radnych Prawo  

i Sprawiedliwość ponosi jako wnioskodawca pełną odpowiedzialność za treść tej uchwały, uchwała 

zgłoszona w marcu nie była w żaden sposób skonsultowana ani z Biurem Rady Miasta ani z obsługą 

prawną. Dodatkowo w dyskusji, kiedy skarga była kierowana do Wojewódzkiego Sądu 

Administracyjnego dla Zastępcy Prezydenta Miasta z niezrozumiałych powodów radni Klubu Prawo 

i Sprawiedliwość nie chcieli aby w rozprawie uczestniczył przedstawiciel Klubu jako wnioskodawcy. 

To był moment aby zapoznać się z argumentacją Sądu i od początku procesu odwoławczego w nim 

uczestniczyć. Z taką inicjatywą wystąpił radny Piotr Pacelt. Klub Radnych Prawo   

i Sprawiedliwość na etapie skargi do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego stwierdził,  

że obecność wnioskodawcy, a był nią Klub Prawo i Sprawiedliwość jest niepotrzebna, a wręcz można 

było odnieść wrażenie, że radni tego Klubu nie chcieli w nim uczestniczyć. W związku z tym, biorąc 

pod uwagę, jakimi sprawami zajmuje się Naczelny Sąd Administracyjny, że chodzi głównie  

o procedurę, argumentacja jaka zostanie przedstawiona, aby obronić tą uchwałę, w taki sposób jak  

ją przygotowano, Zastępca Prezydenta Miasta Paweł Szewczyk poinformował, że ma nadzieję,  

że  w Sądzie II instancji będzie zdecydowanie bardziej skuteczna, chociaż czytając uzasadnienie 

Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego widać, w jaki sposób i jaka jakość była przygotowanej 

uchwały.  



21 

 

 

 Radny Łukasz Goldman poinformował, że radni zdawali sobie z tego sprawę, że ta uchwała 

nie ma charakteru prawa miejscowego, ma charakter intencyjny, stanowiskowy. Na poparcie tego 

toku myślenia okazało się, że nadzór Wojewody tej uchwały nie uchylił, ponieważ nie miał ku temu 

podstaw. Radny jest zdziwiony wyrokiem Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego. Radny 

przekazał, że na tym etapie ten temat można zakończyć, Klub Prawo i Sprawiedliwość popiera to, 

żeby skarga do Naczelnego Sądu Administracyjnego została złożona.  

  

 Radny Marcin Rybka powiedział, że jego zdaniem od pewnego czasu w gąszczu tych 

wszystkich przepisów, o których nie są wszyscy w stanie w sposób wyczerpujący rozmawiać, 

zgubione zostało meritum sprawy. Radny zwrócił się do Prezydenta Miasta Konrada Pokory,  

z zapytaniem czy jest za tym aby wyczerpać wszelkie możliwe środki odwoławcze, które przysługują 

organom Miasta Zduńska Wola do tego, żeby ta inwestycja, polegająca na budowie instalacji do 

spalania odpadów komunalnych na terenie gminy Miasto Zduńska Wola nie powstała.  

 

 Prezydent Miasta Konrad Pokora poinformował, że propozycja przedstawiona radnym, 

uchwały do Naczelnego Sądu Administracyjnego jest taką czynnością.  

 

 Zastępca Prezydenta Miasta Paweł Szewczyk przypomniał, że to Prezydent Miasta wydał 

decyzję o nie uzgodnieniu uwarunkowań środowiskowych, z pełną świadomością tego, że jeżeli 

zostanie ta decyzja uchylona przez Samorządowe Kolegium Odwoławcze to wówczas Prezydent 

Miasta nie jest już stroną i nie może wnieść odwołania w kolejnej instancji. Także od samego 

początku Prezydenci starają się wykorzystać wszelkie możliwości formalno-prawne, jeżeli chodzi  

o procedowanie dokumentów pozwalających na powstanie tej inwestycji. Zastępca Prezydenta 

Miasta Paweł Szewczyk przypomniał, że obecnie były kwestie dotyczące wydania decyzji 

środowiskowych, etap kończy się wraz z wydaniem pozwolenia na budowę, to już inny organ 

decyduje, jeżeli do tego etapu dojdzie.  

 

 Radny Marcin Rybka podziękował Panu Wiceprezydentowi za przypomnienie tego faktu, 

bo istotnie Pan Prezydent taką decyzję wydał. Natomiast ta decyzja została uchylona przez SKO, 

więc tak naprawdę wydał decyzję, która nie skutkowała powstrzymaniem inwestora. Radny 

doprecyzował, że Prezydent Miasta odmówił wydania decyzji. Jednak to nie powstrzymało inwestora 

i to dla radnego, jak i jego zdaniem dla mieszkańców jest meritum, a nie to jakie decyzje podejmuje 

Prezydent Miasta albo od jakich decyzji się uchyla, jakie stanowiska przyjmuje Prezydent Miasta. 

Radny Marcin Rybka zaznaczył, że to Pan Wiceprezydent mówił tu o uchwale Rady Miasta, która 

była nieskuteczna. A więc cykl nieskutecznych zdarzeń, które nie blokują tej inwestycji. Radny 

przekazał, przeprosił, za użyte słowo, że organ wykonawczy chowa się za gąszczem przepisów.  

 

 Zastępca Prezydenta Miasta Paweł Szewczyk przekazał radnemu że organ wykonawczy 

działa na podstawie i w granicach przepisów prawa, z niczym się nie chowa, bo chowaniem by było 

rzeczywiście gdyby Prezydent Miasta ustalił środowiskowe warunki, a odmówił ustalenia widząc 

szereg przesłanek, szczególnie wskazując tu sprzeciw społeczny. Niestety organ wykonawczy, jak  

i Rada jako organ uchwałodawczy na poziomie gminy nie mają zbyt wielu instrumentów mówiących 

o tym, żeby zmienić przepisy dotyczące chociażby sprzeciwu społecznego. To, że w orzecznictwie 

jest utrwalony pogląd, że sprzeciw społeczny nie stanowi przesłanki do nie wydania decyzji 

środowiskowej i szereg jest innych, określonych enumeratywnie w ustawie przesłanek, to Zastępca 

Prezydenta Miasta Paweł Szewczyk zwrócił się do radnego Marcina Rybki, aby nie sugerować 

mieszkańcom, że my możemy coś zrobić, co jest niezgodne z przepisami prawa. Starano się 

maksymalnie wyczerpać wszelkie możliwości, licząc też na inną wykładnię Samorządowego 

Kolegium Odwoławczego, czy w dalszej kolejności sądów administracyjnych. Zastępca Prezydenta 

Miasta Paweł Szewczyk zaznaczył, że jemu też jest w wielu miejscach i przykro i czuje bezsilność, 

że niestety przepisy wyższego rzędu, ustawowe nakładają takie a nie inne, mówiąc potocznie 
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kagańce, na działalność organów samorządowych. Nie tylko jeżeli chodzi o tą płaszczyznę, Zastępca 

Prezydenta Miasta Paweł Szewczyk poprosił tylko, aby zwrócić uwagę chociażby za chwilę pewnie 

omawiane przez Radnych stanowisko do spraw odorów, my tutaj doświadczamy tą kwestię. 

Mieszkańcy w dosyć trudnych okolicznościach muszą w tym współżyć, natomiast precyzyjnych 

przepisów mówiących o tym, w jaki sposób to powinno być uregulowane, nie ma. Możemy  

tu podjąć 100 nawet uchwał Rady Miasta i one będą niestety w toku odwoławczym nieskuteczne,  

i w związku z tym nie będzie można nałożyć określonych obowiązków na podmiot jeden, drugi czy 

chcący wybudować tą, czy inną inwestycję.  

 

 Radny Marcin Rybka przekazał, że nic nie sugerował tylko powiedział wprost i powtórzy, 

że Prezydenci byli nieskuteczni, działania Prezydentów. Nikt nie mówi żeby działać poza granicami 

prawa. Ale działania Prezydentów w ramach obowiązujących ustaw, prawa miejscowego nie były 

skuteczne, nie doprowadziły do tego, że dzisiaj możemy powiedzieć, że mamy temat zamknięty  

i ta inwestycja nie powstanie, ku oczekiwaniu wielu mieszkańców, bo takie jest oczekiwanie, wielu, 

wielu mieszkańców tego Miasta. Więc radny przekazał, że nic nie sugeruje, tylko mówi wprost,  

że działania Prezydentów doprowadziły do tego, że dzisiaj ma inwestor drogę otwartą do tej 

inwestycji? Pewnie tak, już mamy taki status sprawy, że pewnie ma drogę otwartą do inwestycji.  

 

 Zastępca Prezydenta Miasta Paweł Szewczyk przekazał, że nie podziela punktu widzenia 

radnego Marcina Rybki, można powiedzieć, że nieskuteczny był Klub Prawo i Sprawiedliwość 

składając taki projekt uchwały, i nieskuteczny był Urząd Marszałkowski poprzedniej kadencji, który 

wprost zaopiniował i dał zielone światło dla tej inwestycji.  

 

 Radny Piotr Pacelt przekazał, że Klub Prawo i Sprawiedliwość kwestionuje hierarchię aktów 

prawa, instancyjność organów w postępowaniu administracyjnym i kwestionuje nawet decyzję 

Prezydenta Miasta, który odmówił wydania decyzji dla spalarni. Radny przekazał, że domyśla się,  

że w narracji Klubu Prawo i Sprawiedliwość lepiej by było, żeby Prezydent Miasta wyraził na to 

zgodę, zrobił coś odwrotnego i to się teraz nie klei i jakoś to trzeba ubrać w słowa. Radny 

poinformował, że chciałby tylko przekazać jeszcze jedną rzecz – Prezydent Konrad Pokora jest 

Prezydentem Miasta Zduńska Wola, a nie przewodniczącym składu orzekającego Samorządowego 

Kolegium Odwoławczego, które wydało decyzję pozytywną.  

 

 Radny Łukasz Goldman poinformował, że chciałby wrócić do tego o czym mówił  

na ostatniej sesji i uporządkować i upewnić się w tym temacie. Opracowanie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla obszaru, na którym znajduje się Elektrociepłownia, chodzi  

o te działki. Radny poinformował, że zadał takie pytanie, był nawet też projekt i włączenie jakby tej 

uchwały, którą Szanowna Rada podjęła wspólnie odnośnie zakazu lokalizacji tego typu inwestycji  

na terenie miasta gminy Miasta Zduńska Wola. Radny przekazał, że dostał odpowiedź od Pana 

Prezydenta, że jesteśmy na etapie opracowania planu ogólnego dla naszego Miasta i nie powinno się 

na tym etapie prowadzić tego typu procedur. Radny przekazał, że zapytał Pana radcę prawnego  

w kuluarach jak to wygląda z punktu prawnego, jednak nie był w stanie odpowiedzieć, więc radny 

postanowił, że zada pytanie do Biura Planowania Przestrzennego. Czy na etapie opracowywania 

planu ogólnego można opracować miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego, chociażby tak, 

jak to miało miejsce w przypadku sytuacji ze składowiskiem na ul. Szadkowskiej.  

 

 Zastępca Prezydenta Miasta Paweł Szewczyk poinformował, że ma wrażenie, że radni  

interesują się tym tematem tak od czasu do czasu, bo wyraźnie o tych kwestiach też była mowa, a tak 

radni zadają pytania dlaczego Prezydent nie wniósł do decyzji SKO, do wyższej instancji.  

To wszystko było też omawiane, te pytania radnych też sugerują, że rzeczywiście ten temat nie jest 

dla nich jakoś żywy w zainteresowaniu. Zastępca Prezydenta Miasta Paweł Szewczyk przypomniał 

radnemu, że plan dotyczący ul. Szadkowskiej był opracowany w momencie, kiedy Miasto nie 

przystąpiło jeszcze do planu ogólnego. Jeżeli chodzi o prace nad planem ogólnym to wpłynęły 
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wnioski w ramach trwającej procedury konsultacyjnej, dotyczącej założeń do tego planu. W sposób 

w pełni świadomy i celowy Miasto wydłużyło okres na składanie tych wniosków z 21 dni, jakie 

nakładają przepisy, na ponad 4 razy więcej, ponieważ ponad 2,5 miesiąca Urząd czekał na te wnioski. 

Takie wnioski wpłynęły i będą one zgodnie z wytycznymi, zgodnie z przepisami analizowane. Jasna 

jest sprawa, że plany miejscowe muszą być zgodne z planem ogólnym. W tej chwili trwają prace nad 

planami miejscowymi, które są w pełni zgodne ze Studium zagospodarowania przestrzennego i nie 

ma tutaj żadnych kolizji, takie plany można wykonywać. Natomiast chyba wszyscy też radni  wiedzą, 

albo jeżeli nie wiedzą jakie są zapisy w Studium, teren na którym ma powstać inwestycja jest 

określony jako teren Elektrociepłowni, nawet nie jest określony jako teren produkcyjny, wprost jako 

teren Elektrociepłowni i te prace wszystkie, i te wszystkie wnioski Urząd chce zawrzeć w dokumencie 

kierunkowym, jakim jest plan ogólny. Tak, aby plany miejscowe były zgodne z tym dokumentem.  

Wnioski dotyczące budowy tej inwestycji również wpłynęły i będą z całą pewnością precyzyjnie 

analizowane. Taki został przyjęty punkt widzenia, bo istnieje taki pogląd, że w momencie kiedy jest 

opracowywana procedura uchwalenia i przygotowywania planu ogólnego, powinno się planów 

miejscowych nie opracowywać, a jeśli opracowywać, to te które są w pełni zgodne z obowiązującym 

Studium. Do końca przyszłego roku należy opracować i uchwalić plan ogólny, tego czasu nie ma 

naprawdę dużo i Zastępca Prezydenta Miasta Paweł Szewczyk podkreślił, iż sądzi, że tam będzie 

jasno określone, co można, zgodnie z przepisami prawa, bo co ma być w planie ogólnym, jakie mają 

być tam strefy określone, to wszystko jest precyzyjnie zapisane. Zastępca Prezydenta Miasta Paweł 

Szewczyk poinformował, że myśli, że wystarczy też się w temat mocniej wgryźć, i też sumiennie 

patrzeć, jakie Miasto wykonuje działania związane z uchwaleniem tego ważnego aktu 

planistycznego. Zastępca Prezydenta Miasta Paweł Szewczyk przypomniał, że plan ogólny będzie 

aktem prawa miejscowego, w odróżnieniu od Studium, które jest takim wyrazem polityki 

przestrzennej Miasta, ale nie jest aktem prawa miejscowego.  

 

 Radny Piotr Pacelt poinformował, że ma wrażenie, że przywoływane są wszystkie 

argumenty i wszystkie okoliczności, tylko nie te, o których mówi projekt uchwały, nad czym Rada 

debatuje. Radny zasugerował przystąpienie do głosowania.  

  

 Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez radnego Tomasza Pohla materiałem 

oraz po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

 

 Przewodniczący Komisji Uchwał Tomasz Siemienkowicz poinformował, że w § 3, w druku, 

należy uzupełnić nazwisko radcy prawnego Bartosza Marchela, który jest upoważniony do 

reprezentowania w sprawie wywołanej skargą, o której mowa w § 1.  

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie wniesienia skargi do Naczelnego Sądu Administracyjnego 

(druk nr 91/24 z dnia 23.10.2024 r.). 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Wojciech Bladowski, Łukasz Goldman, Joanna Jarosławska, Magdalena Kędzierska, Dariusz 

Kmiecik, Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Jarosław Kurzawa, Marek Lewandowski, Ewa 

Marszałek, Piotr Pacelt, Tomasz Pohl, Zenobia Radwańska, Marcin Rybka, Tomasz Siemienkowicz, 

Adam Synowiec, Kacper Wlazło, Jadwiga Ziółkowska 

NIEOBECNI (3) 

Andrzej Dutkiewicz, Agnieszka Jaśkiewicz, Dawid Mazurkiewicz 
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Rada Miasta podjęła uchwałę nr VI/90/24 w sprawie wniesienia skargi do Naczelnego Sądu 

Administracyjnego. 

 

Punkt 18 

Informacje o złożonych oświadczeniach majątkowych. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl poinformował, że informacja   

z analizy oświadczeń majątkowych radnych Rady Miasta Zduńska Wola oraz informacja Prezydenta 

Miasta z analizy złożonych oświadczeń majątkowych została przesłana wraz z materiałami sesyjnymi 

(pisma Przewodniczącego Rady Miasta Tomasza Pohla z dnia 16 października 2024 r., znak: 

RM.0043.19.2024 oraz Prezydenta Miasta Konrada Pokory z dnia 14 października 2024 r., znak: 

OA.2124.1.18.2024).   

 

 Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl poinformował, że za pośrednictwem Informatora 

w programie eSesja radni otrzymali: 

1) pismo z Łódzkiego Urzędu Wojewódzkiego w Łodzi z dnia 8 października 2024 r., znak: 

ZN.414.71.2024 dot. analizy oświadczeń majątkowych Prezydenta Miasta oraz 

Przewodniczącego Rady Miasta; 

2) pismo Naczelnika Urzędu Skarbowego w Skierniewicach z dnia 7 października 2024 r., znak: 

1022-SKA.4006.101.2024 dot. analizy oświadczenia majątkowego. 

 

Dyskusji nie podjęto.  

 

Rada Miasta zapoznała się z informacją dotyczącą analizy oświadczeń majątkowych radnych 

Rady Miasta Zduńska Wola oraz z informacją Prezydenta Miasta z analizy złożonych  oświadczeń 

majątkowych  

 

Punkt 19 

Informacja Przewodniczącego Rady Miasta i Prezydenta Miasta o działaniach podejmowanych  

od ostatniej sesji. 

 

 Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl poinformował, iż informacja Prezydenta Miasta 

o działaniach podejmowanych od ostatniej sesji została przesłana za pośrednictwem Informatora  

w programie eSesja.  

 

 Dyskusji nie podjęto.  

 

Punkt 19a 

Stanowisko Rady Miasta Zduńska Wola. 

 

 Głos w sprawie zabrał radny Piotr Pacelt, który poinformował o konieczności dokonania 

zmiany w treści stanowiska, chodzi o zmianę w tytule w miejsce „Stanowisko Rady Miasta Zduńska 

Wola” winno być „Stanowisko Radnych Rady Miasta Zduńska Wola”. W akapicie pierwszym należy 

zastąpić „Rada Miasta Zduńska Wola” na  „Radni Rady Miasta Zduńska Wola”.   

 

 Radny Piotr Pacelt poinformował, że to on jest autorem projektu stanowiska, uzasadnił  

że sytuacja nieunormowania w polskim systemie prawnym odoru, norm odoru, egzekwowania 

przekraczania norm, metodyki pomiaru przekraczania norm dotyka również Zduńskowolan, również 

radnego, jako mieszkańca Osiedla Hetmańskiego. Mieszkańcy zwracali na to uwagę, zwrócili się  

do mediów, także ogólnopolskich z tym problemem. Służby, inspekcje podejmują czynności,  

o czym była mowa na spotkaniu z mieszkańcami. Istnieje jednak niewątpliwie dziura w porządku 

prawnym. Radny przekazał, że z informacji do których dotarł ta próba ustalenia norm ma miejsce już 



25 

 

wiele lat, opracowywane są kolejne rozporządzenia, które nigdy nie są uchwalane i nie wchodzą  

w życie. To bezpośrednio wpływa na nieruchomości sąsiadujące z takim zakładem.  

 Radny Piotr Pacelt poinformował, że treść stanowiska, które pozwolił sobie przygotować nie 

piętnuje żadnego wykonawcy, nie ma tu nazwy żadnej firmy, dlatego, że chodzi o uregulowanie 

kwestii kompleksowo, a nie wskazywanie danego zakładu, jako głównego problemu Miasta Zduńska 

Wola. Bo ten problem może pojawiać się w różnych miejscach w Mieście. Apel skierowany jest do 

senatorów, posłanek i posłów, ale również do Ministry Środowiska o rozpoczęcie procedowania tej 

kwestii i wprowadzenie do porządku prawnego odpowiedniego aktu prawnego. W związku  

z pojawiającymi się zarzutami, że Rada Miasta nie zajmuje się problemami mieszkańców, radny 

wskazał, że zajmuje się właśnie w ten sposób. Radny zaapelował o poparcie tego stanowiska.  

 Radny Piotr Pacelt zwrócił uwagę na sposób głosowania nad wprowadzeniem tego stanowiska 

do porządku obrad przez radnego Wojciecha Bladowskiego, który jest również z tego Osiedla.  

 

 Radny Adam Synowiec poinformował, że co do meritum w 100% zgadza się z autorem tego 

stanowiska. Stanowisko zaproponowane jest słuszne, uwzględnia bardzo poważny problem, można 

się zastanawiać, dlaczego Sejm i Senat nie pochyla się nad tym problemem.  

 

 Radny Adam Synowiec zgłosił swoją wątpliwość redakcyjną dotyczącą jednego z adresatów 

– Ministry Klimatu i Środowiska. Pani Ministra prosi o to żeby się do niej tak zwracać i ma do tego 

prawo, ale w obrocie prawnym jest Minister Klimatu, jeżeli mowa o oficjalnych pismach to mamy 

Ministra Klimatu i Środowiska. Radny Adam Synowiec zgłosił, aby w trzecim wierszu 

przeredagować i zapisać Ministra Klimatu i Środowiska, a na samym końcu gdzie jest „otrzymują” 

adresatów to także aby zmienić na Ministra Klimatu i Środowiska. Jeżeli oczywiście radni popierają 

tą kwestię.  

 

 Radny Wojciech Bladowski poinformował, że całkowicie zgadza się z radnym Synowcem. 

Konstytucja wyraźnie wskazuje, że nie ma słowa Ministra, tylko jest Minister. Radny odniósł się 

również do wypowiedzi radnego Piotra Pacelta i wyjaśnił swój sposób głosowania nad 

wprowadzeniem stanowiska do porządku obrad. Projekt został radnym przekazany o godzinie 9.11,  

radni nie zdążyli się zapoznać, pasowałoby w ramach obowiązującej kultury żeby takie stanowiska 

były przekazywane dzień wcześniej, dwa, ewentualnie do Biura Rady Miasta i na eSesja.  

 

 Radny Piotr Pacelt przypomniał radnemu Bladowskiemu uchwałę, którą wprowadził Klub 

PiS-u „Za mundurem”, ona była dokładnie w takim samym trybie wprowadzona i dokładnie  w takim 

samym trybie przyjęta jednogłośnie. Radny odniósł się do wniosku radnego Adama Synowca  

i przekazał, że spodziewał się wątpliwości co do nazewnictwa, natomiast radny poinformował, że 

śledził składanie przysięgi przez Ministrów, część z nich użyła tej formy, Rada Języka Polskiego 

wskazuje, że ta forma jest poprawna i zdaniem radnego dopuszczona, język jest żywy. Radny 

zaznaczył, że rozumie, że radni z pewnych względów, bardziej politycznych niż językowych się  

z tym nie zgadzają, ale on będzie obstawał przy zaproponowanej treści.  

 

 Wiceprzewodnicząca Rady Miasta Joanna Jarosławska odniosła się do zaproponowanej 

formy i poinformowała, że w języku polskim jest coś takiego, że sami decydujemy o odmianie 

naszego nazwiska, radna poinformowała, iż myśli, że w tym momencie jest podobna sytuacja. Pani 

Minister chce zwać się Panią Ministrą, więc również grzecznościowo przez Radę ta forma powinna 

być przyjęta.     

  

 Radny Kacper Wlazło zaznaczył, że takie nazewnictwo zostało zaakceptowane przez Radę 

Języka Polskiego w 2019 r.  

 

 Radny Wojciech Bladowski poprosił o wypowiedź radcy prawnego odnoszącą się do 

omawianej kwestii, czy zapis „Ministra” jest konstytucyjny.  
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 Radca prawny Bartosz Marchel poinformował, że na szybko mógł tylko sprawdzić 

terminologię na stronie Ministerstwa, tam podana jest nazwa Minister, ale w ocenie radcy prawnego 

dopuszczalne są obie formy, uchwała ma charakter stanowiskowy i kwestia nazewnictwa jest 

drugorzędna. 

 

 Radny Marcin Rybka przekazał, że jego zdaniem najważniejsze jest, aby stanowisko dotarło 

do adresata. Radny zaproponował ponadto zmianę mianowicie, aby we wstępie do wymiany 

parlamentarzystów do których przesłane zostanie stanowisko wpisać oprócz wyrazu „posłów” 

również wyraz „posłanki”.  

 

 Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl również zabrał głos w sprawie odmiany wyrazu 

Minister.  

 

 Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl przekazał, że wyraz posłanki zostanie dopisany, 

na co zgodę wyraził radny Piotr Pacelt.  

 

 Radny Piotr Pacelt poinformował, że obstaje przy zapisie „Ministra Klimatu.  

 

Radny Adam Synowiec poinformował, że chodzi tylko o estetykę, ale nie jest to temat, który 

powinien przesłonić ideę stanowiska.  

 

Głosowano w sprawie: 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Wojciech Bladowski, Łukasz Goldman, Joanna Jarosławska, Magdalena Kędzierska, Dariusz 

Kmiecik, Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Jarosław Kurzawa, Marek Lewandowski, Ewa 

Marszałek, Piotr Pacelt, Tomasz Pohl, Zenobia Radwańska, Marcin Rybka, Tomasz Siemienkowicz, 

Adam Synowiec, Kacper Wlazło, Jadwiga Ziółkowska 

NIEOBECNI (3) 

Andrzej Dutkiewicz, Agnieszka Jaśkiewicz, Dawid Mazurkiewicz,  

 

 Radni Rady Miasta Zduńska Wola przyjęli stanowisko w sprawie koniecznej nowelizacji 

aktów prawnych i ustalenia norm prawnych odnoszących się do odorów.  

 

Punkt 20 

Sprawy różne. 

 

  Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl poinformował, że kolejne sesje zaplanowane są 

na 21 listopada oraz 19 grudnia 2024 r. (czwartek). 

 

  Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl poinformował ponadto, że planowane są 

posiedzenia komisji Rady Miasta w sprawie zaopiniowania projektu uchwały w sprawie uchwalenia 

budżetu Miasta Zduńska Wola na 2025 r., jak również zaopiniowania projektu uchwały w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Zduńska Wola. Posiedzenie Komisji Rodziny 

i Spraw Społecznych zaplanowane zostało na dzień 2 grudnia br. na godz. 14.00, natomiast 

posiedzenie Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej na dzień 3 grudnia na godz. 13.00.  

 

  Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl poinformował, że za pośrednictwem Informatora 

programu eSesja radni otrzymali: 
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1) informację o stanie i strukturze bezrobocia w Mieście Zduńska Wola oraz Powiecie 

Zduńskowolskim na koniec września 2024 r.;  

2) pismo Polskiej Izby Gospodarczej Przemysłu Drzewnego z dnia 27 września 2024 r., znak: 

IG/42/09/2024 dot. zapisów projektu rozporządzenia w sprawie szczegółowych cech jakościowo-

wymiarowych drewna energetycznego; 

3) e-mail z dnia 13 października 2024 r. przesłany przez fundację im. Nikoli Tesli w sprawie 

szczepionek HPV; 

4) e-mail z dnia 9 października 2024 r. z Urzędu Miasta Zakopane dot. przekazania uchwały  

nr VI/63/2024 Rady Miasta Zakopane z dnia 26 września 2024 r. w sprawie wystąpienia do Sejmu 

Rzeczypospolitej Polskiej oraz do Kancelarii Prezesa Rady Ministrów z petycją o podjęcie 

inicjatywy ustawodawczej w zakresie nowelizacji ustawy Prawo Ochrony Środowiska oraz 

Rozporządzenia Rady Ministrów z dnia 18 grudnia 2007 r. w sprawie warunków, jakie powinna 

spełniać miejscowość, w której można pobierać opłatę miejscową. 

 

  Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl zwrócił się do radnych z zapytaniem, czy ktoś 

chciałby zabrać głos w sprawie prośby, jaką wystosowała Rada Miasta Zakopane? 

 

  Radni nie podjęli inicjatywy uchwałodawczej.   

 

    Radny Jacek Krata zabrał głos w sprawie usterek na basenie miejskim, o których mówił  

na poprzedniej sesji, chodziło o pękniętą elewację na zewnątrz budynku oraz w środku. Radny 

zaznaczył, że nie otrzymał odpowiedzi na swoje zapytanie. Poprosił o udzielenie odpowiedzi  

na pytanie przez Prezydenta Miasta.  

 

 Prezydent Miasta Konrad Pokora, zapytał czy radny składał swoje zapytanie na piśmie,  

a jeżeli nie to poprosi o wyciąg z protokołu, który zostanie przekazany Prezesowi Miejskiego 

Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji w Zduńskiej Woli Sp. z o.o. Basen objęty jest gwarancją, 

więc naprawa zostanie z pewnością wykonana.   

 

 Zastępca Prezydenta Miasta Paweł Szewczyk uzupełnił, że plany związane z odświeżeniem 

elewacji Spółka ma na przyszły rok. Ponadto zaznaczył, że jak dobrze sięga pamięcią na pytania Pana 

radnego odpowiedzi udzielał Prezes Spółki.  

 

 Dyrektor Biura Rady Miasta Lidia Pająk przypomniała radnym sposób sporządzania 

protokołów z sesji, tworzenia z nich wyciągów oraz przypomniała, że Prezes Radosław Tyrakowski 

udzielił odpowiedzi, że zajmie się sprawą.  

 

 Radny Jacek Krata poinformował, że nie chodziło mu o odpowiedź pisemną, zadał pytanie  

w kontekście zajęcia się sprawą, co w tej sprawie zostało zrobione, dzisiaj uzyskał odpowiedź od 

Pana Prezydenta i czeka na odpowiedź, co dalej z tymi usterkami, o których mówił wcześniej, jak 

wygląda gwarancja i jak zostaną te usterki naprawione.   

 

 Radny Piotr Pacelt skomentował sprawę poruszoną przez radnego Jacka Krata.  

 

 Jacek Krata zabrał głos w sprawie bieżącego utrzymania i gwarancji.  

 

 Radny Jacek Krata przekazał, że jeżeli jest to możliwe to prosi o udzielenie odpowiedzi przez 

Pana Prezesa jaki materiał, zgodnie ze specyfikacją, został wzięty do pomalowania elewacji 

zewnętrznej basenu miejskiego.  

 

 Prezydent Miasta Konrad Pokora przypomniał, że niejednokrotnie była mowa, że ściany 

zewnętrzne są również połacią dachową, nie ma orynnowania, to implikuje pewne problemy. 
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Elewacja była już poprawiana i teraz wszystkie usterki i niedociągnięcia będą w ramach gwarancji 

poprawiane.  

 

 Radny Dariusz Kmiecik zabrał głos w sprawie możliwości umieszczenia w projekcie budżetu 

na przyszły rok rozpoczęcia budowy dróg na Osiedlu Nowe Miasto.  

 

 Zastępca Prezydenta Miasta Paweł Szewczyk poinformował, że na przyszły rok planowane 

są faktyczne negocjacje i konsultacje z potencjalnymi partnerami prywatnymi. Zastępca Prezydenta 

Miasta Paweł Szewczyk przekazał, że liczy że w przyszłym roku uda się wybrać partnera i rozpocząć 

tą inwestycję. W projekcie budżetu nie będzie wpisu, bo inwestycje publiczno-prywatne dopiero  

po podpisaniu umowy będą zapisywane w kolejnych budżetach, jeżeli chodzi o wynagrodzenie dla 

partnera prywatnego. Sama inwestycja planowana jest na cykl 2-letni, w ramach tej inicjatywy 

planowane są również drogi na Osiedlu Papieskim i częściowo na Osiedlu Południe.  

 

 Radny Dariusz Kmiecik dopytał czy planowane jest wyłącznie partnerstwo publiczno-

prywatne, czy rozważane są inne możliwości, np. środki z dofinansowań.  

 

 Zastępca Prezydenta Miasta Paweł Szewczyk poinformował, że naturalnie takie możliwości 

są rozważane, jeżeli będzie możliwość zgłoszenia tego zadania do dofinansowania, czy z Rządowego 

Funduszu czy Środków Unijnych. Zastępca Prezydenta Miasta przypomniał, że były już podjęte 

starania w celu uzyskania dofinansowania.  

 

 Głos w sprawie zabrał radny Dariusz Kmiecik, który poinformował, że cieszy się że będą 

podjęte starania w celu uzyskania dofinansowania, przykładem owocnych starań może być  

ul. Jodłowa, co do której wiadomo już, że pozyskane zostały środki i będzie wykonana w 100%. 

 

 Radny Kacper Wlazło podziękował za ustawienie lustra drogowego na nowo wybudowanym 

łączniku między ul. Sieradzką, a ul. Władysława Jachowicza oraz za ustawienie koszy na śmieci  

na ul. Podmiejskiej i Granicznej.  

 

 Wiceprzewodnicząca Rady Miasta Joanna Jarosławska poinformowała, że Prezydium Rady 

Miasta uczestniczyło w sesji Młodzieżowej Rady Miasta, pojawiła się propozycja współpracy. 

Zaplanowane są dwie wspólne akcje, „Szlachetna Paczka”, organizacją zajmie się młodzież, druga 

akcja to Wielka Orkiestra Świątecznej Pomocy. Pomysł jest taki, aby wolontariusze byli w parach 

jedna osoba z Młodzieżowej Rady Miasta, a druga z Rady Miasta. Sztab WOŚP jest na ul. Dolnej,  

a więc chętne osoby są proszone o zgłaszanie się do Wiceprzewodniczącej Rady Miasta Joanny 

Jarosławskiej, tak aby dać dobry przykład młodzieży.  

 

 Radna Zenobia Radwańska, w związku ze 106. Rocznicą Odzyskania Niepodległości,  

w imieniu Mieszkańców Dzielnicy Karsznice zaprosiła na spotkanie, które w dniu 11 listopada 

odbędzie się na Placu Zwycięstwa. Będzie to spotkanie rodzinne, radosne z biało-czerwonymi 

chorągiewkami, flagami, balonami, patriotycznymi kotylionami, będzie muzyka  

i najprawdopodobniej wojskowa grochówka.  

 

 Radny Wojciech Bladowski zapytał o działkę Plac Wolności 11, działka została zagrodzona 

banerem. Działka została sprzedana, celem sprzedaży było zabudowanie w kwestii mieszkalnej  

i usługowej.  

 

 Radny Wojciech Bladowski zapytał również o ul. Sobieskiego, chodzi o cofnięcie działek, 

które radnemu zostało obiecane. Inwestycja na tej ulicy była prowadzona w ubiegłym roku i nie jest 

ona do końca zrealizowana.  
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 Zastępca Prezydenta Miasta Paweł Szewczyk odnosząc się do nieruchomości na Placu 

Wolności 11 przypomniał, że działka była sprzedana w 2012 lub 2013 r. W 2018 r. po tym okresie  

5-letnim była uchwała Rady Miasta i wówczas Prezydent Miasta, w porozumieniu z poprzednią 

większością wniósł o to, aby zrzec się prawa pierwokupu. Rada Miasta podjęła tą uchwałę. To jest 

tak, że jeżeli 5-letni okres minął można ją było odkupić bo cel sprzedaży nie został zrealizowany, 

wówczas Rada Miasta odstąpiła od prawa pierwokupu. W tym momencie jest to działka w rękach 

prywatnych, zresztą cały teren nie jest w rękach jednego właściciela. Kwestia jej zagospodarowania 

nie została do dzisiaj uregulowana.  

 Zastępca Prezydenta Miasta Paweł Szewczyk poinformował także, że możemy tylko 

apelować do właścicieli o zagospodarowanie tego terenu. Poszukiwana będzie również jakaś formuła, 

aby ten teren nieco lepiej estetycznie zagospodarować. 

 

Zastępca Prezydenta Miasta Paweł Szewczyk poinformował, że właściciel nieruchomości 

przy ul. Jana III Sobieskiego wielokrotnie zwracał się o przesunięcie terminu rozbiórki płotu, podając 

różne powody. Jednak rozważane jest nałożenie kary za bezumowne korzystanie z gruntu, tak aby 

zdyscyplinować właściciela do cofnięcia płotu w granice swojej nieruchomości.  

 

 Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl poinformował, że jeżeli któryś z radnych 

potrzebuje otrzymać zaświadczenie dla pracodawcy dotyczące tego, że sesja się odbywała, chociaż 

otrzymują radni zaproszenia na sesję, to jest prośba, aby takie potrzeby zgłaszać na dzień wcześniej 

do Biura Rady Miasta.  

  

Punkt 21 

Interpelacje, zapytania i wnioski radnych. 

 

 Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl przekazał prowadzenie obrad 

Wiceprzewodniczącej Rady Miasta Joannie Jarosławskiej.  

 

Piotr Pacelt  Zapytanie w sprawie: w trakcie niedawnego 

remontu chodników na ulicy Sobieskiego  

w Zduńska Woli Miasto doprowadziło do 

cofnięcia części ogrodzeń i odzyskania 

bezprawie zajmowanej części pasa drogowego. 

Nie zostało cofnięte tylko jedno ogrodzenie  

w części dojazdu do ulicy Żytniej. 

Przedstawiciele Wspólnot zwrócili się do mnie  

z prośbą o ustalenie czy to ostatnie ogrodzenie 

zostanie również cofnięte i kiedy to nastąpi. 

Proszę o udzielenie takiej odpowiedzi  

po zbadaniu tej sprawy. 

 

Piotr Pacelt  Wniosek w sprawie: proszę o ujęcie w planie 

zadań remontowych w obiektach infrastruktury 

oświatowej w projekcie budżetu na rok 2025 

remontu małej sali gimnastycznej w Szkole 

Podstawowej Nr 12 przy ul. Wileńskiej  

w Zduńskiej Woli.  

Sala jest intensywnie użytkowana  

i parkiet należałoby wycyklinować i ponownie 

polakierować, co zabezpieczyłoby go przed 

dalszą degradacją. Obecnie część parkietu jest 

pozbawiona warstwy ochronnej lakieru i szkoda 
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byłaby narażać się na konieczność jego wymiany 

za kilka lat. Jednocześnie wskazane byłoby 

pomalowanie ścian tej sali, tak aby mogła pełnić 

należycie swoją funkcję w przyszłości.     

 

Jacek Krata   Interpelacja w sprawie: objęcia monitoringiem 

miejskim terenu ul. Łaska – Karsznicka. 

Odrestaurowany Parowóz przy wjeździe do 

Karsznic. 

 

Zastępca Prezydenta Miasta Paweł Szewczyk poprosił radnego o wycofanie tej interpelacji, 

ponieważ na dzisiejszej sesji jedna z uchwał w sprawie zmiany budżetu dotyczyła przekazania  

80.000 zł dla Muzeum Historii Miasta Zduńska Wola, które w ramach w tych środków ma zamiar 

założyć monitoring przy zabytkowym parowozie.    

 

Radny Jacek Krata zapytał o czas w jakim będzie zrealizowany ten monitoring.  

 

Zastępca Prezydenta Miasta Paweł Szewczyk przekazał, że niezwłocznie.  

 

 Radny Jacek Krata poinformował, że złoży jednak interpelację w formie pisemnej.  

 

Jacek Krata   Interpelacja w sprawie: podłączenia do ciepła 

systemowego kamienic w zasobach TBS 

Złotnicki ulica Pomorska. 

Jacek Krata  Interpelacja w sprawie: budowy bieżni – Szkoła 

Podstawowa nr 9.  

 

Jacek Krata   Interpelacja w sprawie: budowy podjazdów  

na terenie Publicznego Przedszkola nr 3 „Wesoła 

Trójeczka” w Zduńskiej Woli. 

 

Jacek Krata   Interpelacja w sprawie: budowy nakładki 

asfaltowej przy bloku Szadkowska 16 oraz 

remont chodnika ul. Szadkowska 16. 

 

 Radny Jacek Krata podziękował za wykonanie nawierzchni i chodnika przy ul. Pomorskiej 

19, 21 i 23.  

 

Adam Synowiec   Wniosek w sprawie: likwidacji ubytków  

w drodze wewnętrznej przy budynku  

na ul. Zielonej 52. Wspomniane ubytki znajdują 

się od strony zjazdu z ul. Spacerowej w pobliżu 

ciągu punktów usługowych. 

 

Adam Synowiec   Wniosek w sprawie: naprawy uszkodzonej 

latarni oświetleniowej przy budynku na  

ul. Zielonej 52. Wspomniana latarnia znajduje się 

przy zakręcie drogi wewnętrznej (obok 

transformatora), która odchodzi  

do ul. Spacerowej. 

Adam Synowiec  Wniosek w sprawie: rozważenia przeniesienia 

przez osoby zarządzające Telewizją ZW Media 
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sygnału Telewizji Republika do najniższego 

(najtańszego) pakietu ZW Media. Sprawę 

niniejszą przekazuję na prośbę wielu 

mieszkańców SM Lokator. Pragnę również 

podkreślić, że od pewnego czasu sygnał 

Telewizji Republika znajduje się na 

ogólnodostępnym multipleksie.  

 

Marcin Rybka   Zapytanie w sprawie: zwiększenia o 90.000 zł 

wydatków dotyczących zadania pn. Budowa 

parku przy ul. Sieradzkiej. Szanowny Panie 

Prezydencie, proszę o uzasadnienie 

dodatkowego wynagrodzenia dla wykonawcy  

w kwocie 90.000 zł. Proszę o wyjaśnienie 

dlaczego dodatkowe nasadzenia roślin nie 

zostały uwzględnione na etapie przygotowania 

projektu przed ogłoszeniem postępowania 

przetargowego. 

 

Radna Jadwiga Ziółkowska poparła wniosek radnego Piotra Pacelta w sprawie remontu małej 

sali gimnastycznej w Szkole Podstawowej Nr 12 przy ul. Wileńskiej w Zduńskiej Woli. 

 

Jadwiga Ziółkowska  Interpelacja w sprawie: wyznaczenia miejsca  

na Placu Wolności dla autobusów obsługujących 

wycieczki dzieci i dorosłych, w których można 

by było zaparkować a nie tylko zatrzymać się  

na chwilę lub wskazania takiego parkingu  

w centrum miasta. 

 

 Radny Dariusz Kmiecik poparł wniosek radnej Jadwigi Ziółkowskiej w sprawie wyznaczenia 

miejsca na Placu Wolności dla autobusów obsługujących wycieczki. 

 

Dariusz Kmiecik   Wniosek w sprawie: zwracam się z prośba  

o ujęcie w budżecie miasta na rok 2025 

wykonania dokumentacji projektowej budowy 

boiska sportowego typu „Orlik” na Osiedlu 

Nowe Miasto. 

 

Magdalena Kędzierska   Interpelacji w sprawie: likwidacji ubytku  

na drodze asfaltowej, wewnętrznej przy ulicy 

Józefa Chełmońskiego 4 – naprzeciwko parkingu 

samochodowego. 

 

Jarosław Kurzawa   Wniosek w sprawie: uzupełnienia ubytku  

w drodze gruntowej na ul. Wyszyńskiego oraz 

Twardowskiego na Osiedlu Jana Pawła II 

(Papieskim).   

 

 Prezydent Miasta Konrad Pokora poinformował, że radny otrzymał już odpowiedź  

na interpelację złożoną na poprzedniej sesji w sprawie wjazdów na terenie Publicznego Przedszkola 

nr 3 „Wesoła Trójeczka” w Zduńskiej Woli, było to pismo z dnia 7 października.  
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 Radny Jacek Krata poinformował, że ma świadomość, że otrzymał już odpowiedź na tą 

interpelację, jednak pisma z odpowiedzią są zawsze podobnej treści, a radny przechowuje je 

wszystkie.  

 

 Wiceprzewodnicząca Rady Miasta Joanna Jarosławska przekazała prowadzenie obrad 

Przewodniczącemu Rady Miasta Tomaszowi Pohlowi.  

 

Punkt 22 

Zakończenie obrad sesji Rady Miasta. 

 

 Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl zakończył obrady VI sesji Rady Miasta                    

wypowiadając formułę „Zamykam sesję Rady Miasta Zduńska Wola”. 

 

 Przewodniczący Rady 

 

Tomasz Pohl 

 

Protokołowała: 

Joanna Książyk 


